#### 活出謙卑與恩典的生命

腓立比書 2:3 - 8; 歌羅西書 3:12 - 14

李克強 牧師

引言:基督徒的基本真理知識

(一) 謙卑是持續饒恕的根基

(二) 恩典能造就和平與恢復

(三) 聖經教導與耶穌的榜樣

(四)建立謙卑與恩典的文化

#### 結論:

饒恕是放下,謙卑是低下,恩典是伸出。這些不是一次性的行動,而是每天的選擇;當我們一同實踐時,就能呈現出主耶穌基督的榮美。

### 分享與討論

- 1) 今天的信息中甚麼給你最大的提醒與幫助?
- 2) 在你的生活中, 謙卑的態度會帶來哪些實際改變?你遇到最大的挑戰是什麼?
- 3) 為何公義、憐憫、謙卑是基督徒饒恕與恩典生活的根基?
- 4) 如何效法主耶穌來給教會與家庭建立謙卑與恩典的文化?

## Living a life of humility and grace

Philippians 2:3 – 8 ; Colossians 3:12 – 14

Rev. Albert Li

Introduction: Basic doctrinal knowledge for Christians

- (I) Humility is the foundation for lasting forgiveness
- (II) Grace makes room for healing and peace
- (III) The Teachings of the Bible and the Example of Jesus
- (IV) Build a culture of humility and grace

Conclusion: In forgiveness, we let go. In humility, we bow low. In grace, we reach out. These are not one-time actions, but daily choices. When we practice them together, Lord Jesus Christ's beautiful image is revealed.

# Sharing & Discussion

- 1. What in today's message gave you the greatest reminder or help?
- 2. In your life, what practical changes can a humble attitude bring? What has been your biggest challenge?
- 3. Why are justice, mercy, and humility the foundation for a Christian life of forgiveness and grace?
- 4. How can we follow the Lord Jesus in building a culture of humility and grace in our church and family?